
 Skolebestyrelsesmøde den 31.1.2023 kl. 17.00 – 19.00 (vi sørger for aftensmad)  
                                                      
Deltagere: Merethe Røll Lærke, Gitte Madsen, Karen Krusell, Søren Tholstrup, Jannik Tovgaard-Olsen, Louise Skov Jensen, Jolita 
Søgaard René Bang, Kaspar Hviid 
Ikke fremmødt: Rasmus Rubinstein, Per Bruun Madsen 
 
Mødeleder: René Bang 
Referent: Kaspar Hviid  

 

Punkt Emne  Beslutning/drøftelse/
orientering/godkend
else 

Tid 

SB-17 Godkendelse af referat se: https://vas.aula.dk/sites/vas.aula.dk/files/arkiv/Download_filer/Referat%2007-

12-2022.pdf 

Referatet er godkendt uden kommentarer 

Godkendelse 5 min 

SB-18 Budgetdrøftelse – punktet genbesøges på næste SB-møde, da der mangler dokumentation fra AF 

 

René orienterer SB om status for budget. Status pt. for første budgetrunde er at der er et underskud på 

ca. 500.000 kr. (beløbet var ca. 1 mio på samme tidspunkt sidste år). Alle skoler i området er ramt af 

samme billede. Underskuddet forventes at blive indhentet i løbet af året.  

Indkøb og reparationer af pc’er er en stor post, bl.a. på grund af prisstigninger. En ny pc koster nu 4.000 , 

mod tidligere 3.000. Og gennemsnitsreparationer af ex. skærme koster 2.000 kr. Skolen har derfor taget 

kontakt til BUF-IT ang. recyclede pc’er.* 

 

Der forventes en mindre besparing på portalløsninger pga. fælleskommunal løsning.  

  

Der forventes, at der skal spares ca. 20% (2-3.00.000) på undervisningsmaterialekontoen i kommende 

skoleår.  

 

Drøftelse 45 min 

https://vas.aula.dk/sites/vas.aula.dk/files/arkiv/Download_filer/Referat%2007-12-2022.pdf
https://vas.aula.dk/sites/vas.aula.dk/files/arkiv/Download_filer/Referat%2007-12-2022.pdf


Gårdmandskorpset har bevirket en skærpet opmærksomhed på, hvilke dele af fysisk vedligehold, der 

påhviler skolen, og hvad der påhviler KEjd (Københavns Ejendomme), bl.a er de flotte gamle lamper i 

skolegården renoveret v/ KEjd.  

 

Indskrænkning af lejrskoler kan også komme på tale, men pt. er der ikke tanker om dette.  

 

Den helt store del af økonomien går til lønninger og det skal der også ses på.  

 

*SB foreslår, at skolens holdning til og brug af IT evt. kunne indgå som selvstændigt punkt på kommende 

SB-møde; herunder hvordan vi sikrer, at børnene får en større ansvarlighed for de udleverede maskiner, 

samt tanker ifm. den aktuelle samfundsdebat.  

SB-19 Bestyrelsens årsberetning: forslag til indhold:  
 
Proces omkring ’Retning 2026’ 

Resultater af trivselmåling og afgangskarakterer 

Udfordringer med unge i ungdomsuddannelse 15 mdr. efter afgang fra VAS 

Hvordan ser det ud nu, hvor Corona ikke længere fylder så meget i hverdagen.. 

Fællesmøde med kontaktforældre – stort fremmøde og god energi 

Præsentation af ny bestyrelse 

Overgangstest, skoleudviklingssamtaler og meddelelsesbog 

Pas på vores skole ☺ 

Evt. økonomi 

Drøftelse  30 min 



SB -20 Planlægning af stormøde: temaet er skoleudvikling (Retning 2026) 

 

Dato: 8/3 – kl. 17-19 

 

Der lægges op til gruppediskussion, evt. ved oplægsholder.  

 

Skolens ledelse lægger en plan for strukturering af dialogen, så både visioner og operationalisering ift. 

videre proces tilgodeses.  

 

Drøftelse og 

beslutning 

 15 min 

SB-21 Ferieplan – Skolen følger den vejledende ferieplan i Københavns Kommune. (se vedhæftede) Beslutning 10 min 

SB -22 Orientering om fortrolig sag 

René orienterede om sagen i anonymiseret form.  

Orientering 10 min 

SB -23 Kommende punkter 

• IT – indkøb, anvendelse og dannelsesperspektiver 

• Budget genbesøgt 

• KKFO – gerne med deltagelse af Anne Birgitte 

• Trafik v/ Per 

 

 5 min 

 


